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To:

[ESET om
From: 5.1.2e

Sent: Thur 2/25/2021 12:08:39 PM

Subject: FW: prioritering van hoogrisicopatiénten

Received: Thur 2/25/2021 12:08:59 PM

Zie onder,

Het kan echt niet, het geeft scheve gezichten ook bij de andere specialisten en het is niet volgens de afspraak

trom: JENIN JEREe urns niSent: donderdag 25 februari 2021 12:45

@rivm.nl>; 5.1.2e < 5.1.2e @rivm.nl>;

@rivm.nl>; @amsterdamumec.nl' <EREEER @ amsterdamumc.nl>; @amsterdamumc.nl'

@amsterdamumc.nl>;IEE @amsterdamumc.nl’ < @amsterdamumc.nl>

Cc: JEE eivm.nb; @rivm.nl>

Subject: RE: prioritering van hoogrisicopatiénten

Bestel SUID)

Nog ter precisering wat ik net zei over aantallen: als ik de kinderen niet meeneem, komen we op ongeveer 1600-1800 patienten

met de geelgearceerde aandoeningen.

Vriendelijke groeten,

5.1.2e

| Afdeling Hematologie | Hemofilie Behandel Centrum

B Groningen | huispostcode [FEES
umcg.nl

UMCG.nl | hematologiegroningen.nl | facebook | instagram | linkedin | twitter | youtube

(5)(1)(2e)

Het UMCG bouwt aan de toekomst van gezondheid

Van: tivm.nl

Verzonden: donderdag 25 februari 2021 12:09

:
;EEEEN: BED @amsterdamumc.n!'; [IIEEEES @=msterdamumc.nl’;ir r

@amsterdamumc.nl'

;IEE
Onderwerp: RE: prioritering van hoogrisicopatiénten
Urgentie: Hoog

Beste allen,

Nogmaals bedankt voor deze lijst.

Op dit moment kunnen we alleen de maligniteiten meenemen voor de COVID-19-vaccinatie. Dit is de lijn die we

volgen voor alle risicogroepen en er is niet genoeg vaccin om heel breed te vaccineren. Dat betekent dat er helaas

een aantal codes uit de lijst moeten worden gehaald. Zie bijlage de geel gearceerde codes.

Als dit niet akkoord is horen we dit graag vandaag voor 4 uur.

Ik ben ook telefonisch te bereiken voor een toelichting indien gewenst.
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Mvg,

5.1.2e le)

(5)(1)(2e) implementatie vaccinaties

Landelijke Coérdinatie Infectieziektebestrijding (LCI)
T 030 ENON | OGEENEL)

Bereikbaa (5)(1)(2e)

Sent: dinsdag 23 februari 2021 17:55

@rivm.nl>; @rivm.nl>;EEE @amsterdamumc.nl’
@amsterdamumc.nl’ < 1.2e @amsterdamumec.nl>;

@amsterdamumc.nl>

@rivm.nl>; Nederlandse Vereniging voor HematologieBER hematologienederland.nl>
Subject: RE: prioritering van hoogrisicopatiénten

BestelEIE FM allen,

Bijgevoegd de lijst met hematologische DBCs tbv geprioriteerde vaccinatie. Deze lijst is afgestemd binnen het bestuur van de

Nederlandse Vereniging voor Hematologie.

Daarbij nog: in de brieven aan de Raden van Bestuur staat alleen maar ‘diagnose in de afgelopen 5 jaar’. Daar moet bij ‘of onder

controle in het afgelopen jaar’. Anders missen we patienten met een langdurige, chronische aandoening.

Laat me vooral weten als er onduidelijkheden zijn of als ik ergens mee kan helpen

Hartelijke groeten,

(5)(1)(2e) | Afdeling Hematologie | Hemofilie Behandel Centrum

Hanzeplein 1 Postbus 30 001 | 9700 RB Groningen | huispostcode [BES
| F (050) ENED) umcg.nl

Het UMCG bouwt aan de toekomst van gezondheid

Van: rivm.nl

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 22:05

Aan:
;ER aEES@amsterdamume.n!'; [IEEE @amsterdamume.nl’;ir

ZN @amsterdamumc.nl’

; IIEEESIN; IIEEETI; Nederlandse Vereniging voor Hematologie

Onderwerp: Re: prioritering van hoogrisicopatiénten
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beste collega's,

korte update.

- check ook de bijlage over ontwikkelingen over vaccinatie bij immuungecompromitteerde patienten

-n.a.v. jullie terechte verzoek om de RvB van ziekenhuizen te informeren dat er extra effort verlangd gaat worden:

vandaag is de brief weggegaan naar NVZ enNFU met verzoek die naar de RvBs van ziekenhuizen te sturen. Dus

komende week is in elk ziekenhuis RvB op de hoogte hiervan.

- terw1jl wij exploratief onderling praatten van de week was er nog geen officieel beleid n.a.v. Gezondheidsraadadvies.

De verwachting is dat volgende week VWS een officieel bericht doet uitgaan dat dit geautoriseerd is. Met een dergelijke
goedkeuring mogen wij ook die aantallen vaccins gaan reserveren en kan er gerichter worden gekeken wanneer de

benodigde aantallen beschikbaar zijn. Met zo'n groen licht kunnen alle instanties/beroepsverenigingen ingelicht worden.

- verwachting wordt dat er per ROAZ regio aantal ziekenhuizen worden geselecteerd, zodat mensen relatief dicht bij huis

gevaccineerd kunnen worden. Dit is een proces wat al eerder goed gewerkt heeft bij huisartsenvaccinatie.

Maar zoals wel vaker, er kan nog wat veranderd worden. Wij houden contact (zelf komende week vakantie).

groeten

dubbel
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